
1-2/2009. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2009. február 19-
én (csütörtök) 1430 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Halász  István  polgármester,  Baricz  László,  Halblönder
József,  Kovács  Mihály,  Szabóné  Hebők  Anikó,  Szurokné
Gauder Ágota, Zámbó András képviselők (7 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Havasi Sándorné BKTT tagintézmény
vezető,  Horváth  Éva,  Csörgő  Krisztián  körzeti  megbízott

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,
Franzné Lakner Éva, Kern István képviselő (3 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül  7  fő
képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai ülés  jegyzőkönyvvezetője  Dudás Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Halblönder  József  képviselőt,  amely
javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tett  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület azzal a módosítással, hogy 2. napirendi
pontként  a  Polgármesteri  Hivatal  alapító  okiratának  módosítását  javasolja
megtárgyalni.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



5/2009.(II.19.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2009.  február  19-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Az önkormányzat 2009. évi költségvetésének elfogadása.
     Előadó: Halász István polgármester

2./ A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása.
     Előadó: Halász István polgármester

3./ Bejelentések.    
     a./ Gabrics Géza ingatlanvásárlási kérelme
     b./ A kunbajai 347 hrsz-ú ingatlan adás-vétele

3./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Az önkormányzat 2009. évi költségvetésének elfogadása.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász  István  polgármester: A  tavalyi  évi  költségvetésünkhöz  képest  jobban
alakult az idei évi költségvetés, kevesebb a hiány.
Kéri, hogy a költségvetés tervezetével kapcsolatban a képviselők tegyék meg
észrevételeiket.

Kovács Mihály képviselő: A Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta a
2009. évi költségvetés tervezetét. Választ kaptak az alább felmerült kérdéseikre,
észrevételeikre:

- Magas  a  villamos  energiaszolgáltatás,  ennek  oka,  hogy  itt  szerepel  a
közvilágítás is, ami kb. 3 millió Ft.

- Magas a belföldi kiküldetésre betervezett összeg, mert itt szerepel többek
között a jegyző útiköltség térítése is.

- Magas  a  reprezentációra  betervezett  összeg,  mert  itt  szerepeltetik  a
falunap betervezett költségeit.

- 4.  számú  mellékletben  a  város  és  községgazdálkodás  költséghelyen
tervezték  a  felmentésekre,  végkielégítésre  fizetendő  összeget,  a
közfoglalkoztatásban résztvevők bérét stb.
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A Családsegítő Központnál átszervezése után is 7 millió Ft szerepel, mert
ebben benne van a felmentés és végkielégítés is. A megtakarítás jövőre
lesz érzékelhető.

- 5.  számú  mellékletben  az  önkormányzati  igazgatási  tevékenység
költséghelyen szereplő 20.742 eFt tartalmazza a ki nem fizetett képviselői
tiszteletdíjakat is.

- 6. számú melléklet: a Kistérségi Társulás kiadása 85.451 eFt, ebben nincs
benne a 350.000,- Ft tagdíj.

A Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság a 2009. évi költségvetés tervezetét javasolja
a Képviselő-testületnek elfogadásra.
A Német Kisebbségi Önkormányzat elnöke a mai ülésre nem tudott eljönni, de a
bizottsági  ülésen  elmondta,  hogy  elégedett  a  tervezéssel,  miután  az  általuk
leadott számok kerültek beépítésre a költségvetésbe. Köszönetét fejezi ki ezért.

Baricz László képviselő: A működési hiány javuló tendenciát mutat a tavalyi
évhez képest. Milyen az esély az ÖNHIKI-re?

Horváth Éva: Kb. 20 millió Ft ÖNHIKI-t várhatnak, többet nem. A keret nagyon
meg van nyirbálva.

Halász  István  polgármester: A  megszorító  intézkedések  nagyon  keményen
látszanak az önkormányzat költségvetésén.

Baricz  László  képviselő: Hogyan  tudjuk  a  fennmaradó  15-16  millió  Ft-ot
lefaragni?

Halász István polgármester: 2006-ban, amikor átvette a Hivatalt, 9,9 millió Ft
volt a munkabér, most 3 millió Ft alatt van.

Baricz László képviselő: A Kistérségi Társuláshoz sem kell pénzt hozzátenni.

Halász István polgármester: Jó lépés volt a BKTT-hez történt csatlakozás. Az
iskola,  az  óvoda  működik  és  az  önkormányzatnak  nem  kerül  pénzébe.
Rákényszerültünk a társulásra. Megtakarítást jelent az is, hogy az iskolát nem
két  épületben,  hanem  egy  épületben  működtetjük.  A  megtakarítás  a  fűtési,
világítási költségekből adódik. 1-2 év alatt nem lehet ekkora hiányt lefaragni.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Tetszettek neki az előterjesztésben leírtak. Ha
a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést így elfogadhatónak tartja, ő is elfogadja.

Halblönder  József  képviselő: A  pénzügy  jó  munkát  végzett  a  költségvetés
tervezése során.
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Zámbó András képviselő: Tavaly 114 millió Ft volt a költségvetési hiány. Az
idén ez jóval kevesebb. Örülne, ha jövő évre ez lemenne 15-16 millió Ft-ra.

Halász  István  polgármester: Kunbaján  történtek  a  legnagyobb  megszigorító
intézkedések a Kistérségben.

Kovács  Mihály  képviselő: Jónak  tartja  a  költségvetést,  a  tervezett
foglalkoztatásokat. Az Egyesületek az idén is annyi támogatást kapnak, mint a
tavalyi évben.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Véleménye  szerint  is  jó  munkát
végeztek a pénzügyesek.
Mit takar a TEKI, CÉDE?

Horváth Éva: A TEKI és CÉDE pályázati lehetőségek.

Halász  István  polgármester: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy  ezen  a
héten 12,2 millió Ft-ot utaltak át az EMEL Kft. részére. Minden tavalyi számlát
kifizettek.  A  „Szemünk  fénye”  programmal  kapcsolatban  még  folynak  az
egyeztetések a Kistérséggel. A fűtéssel kapcsolatban csökkenés érzékelhető. Az
idén  még  megpróbálnak  valamit  a  fűtési  költségek  csökkentésére  (pl.
napkollektor beszerzése).

Szép Katalin jegyző: A hiány csökkentésére az ÖNHIKI mellett benyújtjuk a
működésképtelen önkormányzatok pályázatát is.

Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény  vezető: Tájékoztatja  a  Képviselő-
testületet, hogy pályázati úton 2 millió Ft-ot kapott az iskola eszközbeszerzésre,
amelyet új padok vásárlására fordítottak.

Halász  István  polgármester: Az  elhangzottak  figyelembevételével  javasolja
elfogadni  Kunbaja  község  2009.  évi  költségvetési  rendelet-tervezetét  az
előterjesztéssel együtt.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  7  „igen”  szavazattal,  ellenvélemény  és
tartózkodás nélkül megalkotta az

2/2009.(II.19.) 
A 2009. évi költségvetéséről szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.
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Halász István polgármester

Megállapította,  hogy  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete
megalkotta  Kunbaja  község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2/2009.
(II.19.) rendeletét a 2009. évi költségvetésről.
A rendelet kihirdetésre került 2009. február 19-én.

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász István polgármester: A művelődési házat és könyvtárat 2007. júniusában
a Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatalhoz integrálta, azonban az Alapító
okiratban  ez  nem  került  átvezetésre.  Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
Polgármesteri Hivatal alapító okiratát a mellékelt határozat-tervezetben foglaltak
figyelembe vételével módosítsa. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

6/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
A Polgármesteri Hivatal Alapító 
okiratának módosítása.

A  Képviselő-testület  a  Polgármester  előterjesztésében  az  megtárgyalta  az
Alapító okirat módosítását, azt elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

1. Az intézmény alaptevékenysége az alábbiakkal egészül ki :

Közművelődési tevékenység ellátása

2. Kunbaja Község Polgármesteri Hivatala alaptevékenységi köre a
közművelődési  tevékenység  ellátása  következtében  az  alábbi
szakfeladatokkal bővül:

            921815 Művelődési központok, házak tevékenysége
            923127 Közművelődési könyvtári tevékenység
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A  Képviselő-testület  utasítja  a  jegyzőt,  hogy  a  fenti  változások  az  alapító
okiraton  átvezetésre  kerüljenek,  és  a  változásokról  értesítse  a  Magyar
Államkincstár Dél-alföldi Regionális Igazgatóságát.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

          Szép Katalin jegyző

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Bejelentések.    

a./ Gabrics Géza ingatlanvásárlási kérelme
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász  István  polgármester: Miután  a  napirendi  ponttal  kapcsolatban
hozzászólás  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  az  előterjesztés  alapján  a
Képviselő-testület hozza meg határozatait.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

7/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
120/2008.(XII.29.) öh. számú
határozat hatályon kívül helyezése.

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  egyezően  hatályon  kívül  helyezi  a
120/2008.(XII.29.) öh. számú határozatát.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

8/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
Gabrics Géza ingatlanvásárlási kérelme
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Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önkormányzat
tulajdonát képező

- 02/5 hrsz-ú, 3340 m2 területű, 11,52 AK értékű, szőlő művelési ágú,

ingatlan vevőjéül kijelöli Gabrics Géza Kunbaja Bem u. 3. szám alatti lakost.

A  Képviselő-testület  az  ingatlan  eladási  árát  139.440,-  Ft-ban,  azaz
Egyszázharminckilencezer-négyszáznegyven forintban állapítja meg.

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ingatlan
adás-vétele tárgyában szükséges további intézkedéseket tegye meg.

A  02/5  hrsz-ú  ingatlan  művelési  ág  változásának  ingatlan  nyilvántartásban
történő átvezetése és költsége vevőt terheli. Vevőt terheli továbbá az ingatlan
adás-vételével felmerülő minden költség.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester 
    Szép Katalin jegyző

b./ A kunbajai 347 hrsz-ú ingatlan adás-vétele
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  az  ingatlanrész  értékesítéséről
döntsön a Képviselő-testület. Javasolja továbbá, hogy az előterjesztés alapján a
Képviselő-testület hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

9/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
A kunbajai 347 hrsz-ú ingatlan adás-vétele

A  Képviselő-testület  megtárgyalta  a  374  hrsz-ú  2.138  m2 területű,  lakóház,
udvar művelési ágú ingatlan vásárlásával kapcsolatos előterjesztést.

A  Képviselő-testület  értékesítésre  felajánlja  a  fenti  hrsz-ú  ingatlanrészt,
javasolja  egy  független  értékbecslő  megkeresését  a  forgalmi  érték
meghatározására, melynek költségeit a vevő fizetné.
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Az  értékbecslő  által  megállapított  forgalmi  érték  ismeretében  az  ügyet  a
következő testületi ülésen újra tárgyalják.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Egyebek.

Halász  István  polgármester: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet  a  Regős
Bendegúz  Alapítvánnyal  kapcsolatos  ítéletről,  melyben  kötelezik  az
önkormányzatot,  mint  alperest,  hogy  fizessen  meg  9.483.405,-  Ft  tőkét  és
kamatokat, perköltséget. A jelenlévőknek betekintésre átadta az ítéletet.
Elmondja,  hogy  a  pályázatírással  kapcsolatos  megállapodás  nincs  iktatva,  a
testületi  anyagban  sem  szerepel,  a  polgármesteri  munkakör  átadás-átvételi
jegyzőkönyvében sem szerepel kötelezettségként.
Javasolja,  hogy  kezdeményezzenek  büntetőeljárást  ellenük.  Ez  az  ügy  most
került előtérbe, nem is tudják miről van szó. Javasolja, hogy büntetőfeljelentést,
feljelentés-kiegészítést tegyenek.

A  Képviselő-testület  határozathozatal  nélkül,  a  javaslattal  egyhangúlag
egyetértett.

Szép  Katalin  jegyző: Baja  Város  Polgármestere  megkereste  a  polgármestert
ivóvízminőség-javító  mintaprojektekkel  kapcsolatban.  Kéri,  hogy  a  település
erősítse  meg  részvételi  szándékát  a  társulásban,  illetve  az  előkészítő
folyamatban. Ismertette a polgármester levelét a Képviselő-testülettel. 
(A levél a jegyzőkönyvhöz mellékelve!)

Halász István polgármester: Javasolja, hogy támogassák a mintaprojektté válás
lehetőségét,  vegyenek részt a társulásban,  illetőleg az előkészítő folyamatban.
Kéri, hogy a Képviselő-testület hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

10/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
Szándéknyilatkozat mintaprojektek létrehozására
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Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  Baja
Város  Polgármesterének  2009.  február  5-én  kelt  levelében  leírtakat  az
ivóvízminőség-javító mintaprojektekkel kapcsolatban. 
A  Képviselő-testület  úgy  határozott,  hogy  támogatja  a  mintaprojektté  válás
lehetőségét, részt kíván venni a társulásban, illetőleg az előkészítő folyamatban.

Felhatalmazza a polgármestert a további tárgyalások folytatására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

Baricz  László  képviselő: A  polgármester  úr  kezdeményezte  a  Bácsalmás
közigazgatási  területéhez  tartozó  Sörház  Majort  Kunbaja  közigazgatási
területéhez  csatolni.  Ez  jó  lenne  Bácsalmási  Agráripari  Zrt-nek,  és  jó  lenne
Kunbajának  is.  A  bácsalmási  Képviselő-testület  nem  zárkózik  el  a
kezdeményezéstől.  Az érdekelt  feleknek egyeztetni  kell  az  ügyben. A terület
átcsatolással  Bácsalmás  kb.  20  millió  Ft  forrástól  esik  el.  Sörház  Majorért
cserébe gesztust  kell  feléjük tenni.  A határátkelőhelyet  adnánk cserébe,  ezzel
kellene  a  Bácsalmási  Képviselő-testületet  megszólítani.  Hatalmazzák  fel  a
polgármestert,  hogy  képviselje  a  község  érdekeit.  Sörház  Major  kb.  12  ha
területen fekszik, a határátkelő nincs egészen 1 ha. Meg kell vizsgálni, hogy mit
lehetne  tenni.  Javasolja,  hogy  kb.  20  ha  területet  adjanak  át  cserébe.  A
tulajdonviszonyokon nem változtat az, ha egy földterület Kunbaja közigazgatási
területéről átkerül Bácsalmás közigazgatási területére.
A kivitelezés módját még nem látják. Ha a 2 önkormányzat megegyezik, nem
gördítenek akadályt a terület átcsatoláshoz.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: 30-40 évvel ezelőtt volt rá példa, hogy
a kunbajai emberektől elvették a földet, mondván, nincs rá szükségük.

Baricz László képviselő: Sörház Kunbajának kb. 20 millió Ft bevételt jelentene.

Halász István polgármester: Gépjárműadóból lenne a kb. 20 millió Ft bevétel.
Iparűzési  adó nincs,  de a  vállalkozók emiatt  idehozzák a  gépjárműveiket,  ez
adóbevételt jelent az önkormányzatnak.

Baricz  László  képviselő: Bácsalmásnak  az  az  érdeke,  hogy  Kunbajával
együttműködjön és viszont. Ha Bácsalmás belemegy a cserébe, Kunbaja felajánl
érte valamit.  2008. december 14. óta Bácsalmáson egy új,  „ütős” Képviselő-
testület  van,  támogatják  az  elképzelést,  hogy  Sörház  Majort  Kunbajához
csatolják.  Tárgyalni  kell  a  polgármestereknek  és  a  szakembereknek.  A
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Képviselő-testület adjon felhatalmazást a polgármesternek, hogy az alkut meg
tudják kötni.

Halász István polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a polgármestert
hatalmazza fel a tárgyalások lefolytatására.

Ezt követően a Képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

11/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
Bácsalmási közigazgatási területrész 
(Sörház Major) Kunbaja településhez 
való csatolása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
Bácsalmási Sörház Major elnevezésű terület Kunbaja közigazgatási területéhez
történő csatolását.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a tárgyalások lefolytatására.

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot küldje meg Bácsalmás
város polgármesterének.

Határidő: folyamatos
Felelős: Halász István polgármester

Halász  István  polgármester: Az  óvoda  2  volt  dolgozója  munkaügyi  perében
döntés  született.  A Munkaügyi  Bíróság Mészáros  Irén  és  Tímár  Judit  javára
döntött. A megítélt pénz átutalásra kerül Mészáros Irénnek. Tímár Judit esetében
perújítási kérelmet kívánnak benyújtani, mert olyan tények merültek fel, melyek
megalapozzák a perújítást.
A nettó összeget a BKTT számlájára letétbe helyeznék.

Baricz  László  képviselő: Tímár  Judit  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú
Társulásnál  dolgozik  1  éves  munkaszerződéssel,  tisztességes  fizetéssel.
Munkaügyi  pert  kezdeményeztek,  miért  nem  vonja  vissza  a  keresetet,  ha  a
BKTT alkalmazza?

Halász István polgármester: Pénzről van szó, nem mond le róla. A 2 személy
esetében bruttó 5.200.000,- Ft-ot jelent.

Baricz László képviselő: Hogy nyerte meg a pert?
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Szép  Katalin  jegyző: A  Bíróság  elsősorban  a  szociális  helyzetét  vette
figyelembe.

Halász István polgármester: A Bíróságon nem járt  el  szabályosan,  a szociális
helyzetre tekintettel döntöttek.

Szép Katalin jegyző: A munkaügyi perben a Kistérségi Társulás az alperes, nem
az önkormányzat. 

Baricz László képviselő: Szabályos körülmények között küldték el a dolgozót.

Szép Katalin jegyző: Kizárólag a szociális helyzetét mérlegelte a bíróság.
5 havi átlagkeresetet ítéltek meg neki.

Halász  István  polgármester: A  Tímár  Juditnak  megítélt  pénzösszeget  letétbe
helyeznék, és a perújítás után, jogerős bírói ítélet után kapná meg.

Baricz  László  képviselő: Ugyanaz  a  szervezet  alkalmazza,  mint  amelyikkel
pereskedik.
Egyetért azzal, hogy a munkavállaló érezzen védelmet, de Tímár Judit normális
körülmények között távozott.

Szép  Katalin  jegyző: Az  elhangzottak  alapján  javasolja,  hogy  a  Képviselő-
testület kezdeményezzen perújítást Tímár Judit munkaügyi perében.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

12/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
Perújítás Tímár Judit munkaügyi perében

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  kezdeményezi  a
perújítást Tímár Judit Kunbaja Arany János u. 14. szám alatti lakos munkaügyi
perében.

A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a perújítással kapcsolatosan felmerülő
ügyvédi költséget az önkormányzat fizeti meg.

A  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert  a  munkajogi  eljárások
lebonyolítására,  valamint  a  határozat  Társulási  Tanács  elnöke részére  történő
továbbítására. 
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Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

Szép Katalin  jegyző: Az  elhangzottak  alapján  javasolja,  hogy a  Tímár  Judit
részére  fizetendő  járandóságot  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás
bankszámlájára helyezze letétbe.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

13/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
Tímár Judit részére fizetendő 
járandóság letétbe helyezése

Kunbaja  Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  úgy határozott,  hogy
Tímár Judit Kunbaja Arany János u. 14. szám alatti lakos részére kifizetendő
nettó  összeget  a  Bácsalmási  Kistérségi  Többcélú  Társulás  által  megjelölt
bankszámlaszámra utalja, letétbe helyezi.

Az összegről a perújítás során hozott jogerős ítélet alapján lehet rendelkezni.

A  Képviselő-testület  kéri  a  jegyzőt,  hogy  az  átutalásról  gondoskodjon,  a
határozatról a Társulási Tanács elnökét tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
     Szép Katalin jegyző

Szép Katalin jegyző: Az elhangzottakra tekintettel az önkormányzatnak 6 millió
Ft  éven  belüli,  rövid  lejáratú  hitel  felvétele  lenne  indokolt,  hogy  a  megítélt
járandóságot kifizethessék, illetve letétbe helyezhessék.

Halász István polgármester: Véleménye szerint is indokolt a hitel felvétele, mert
nem akar végrehajtást az önkormányzat ellen.

Szép  Katalin  jegyző: Kéri  a  Tisztelt  Képviselő-testületet,  hogy  vegyék
figyelembe az elhangzottakat, és támogassák a hitel felvételét. 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az SZMSZ szerint hitelfelvétel esetén
név szerinti szavazást kell tartani.
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Ezután  ismerteti  a  név  szerinti  szavazás  szabályait.  Név  szerinti  szavazás
alkalmával a jegyző a névsor alapján minden képviselőt személy szerint szólít,
és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás) a névsorban rögzíti. A
szavazás  végén a  képviselő nyilatkozatát  aláírásával  hitelesíti.  A név szerinti
szavazásnál  a polgármester  (alpolgármester)  utolsónak szavaz.  A név szerinti
szavazást  mindig  külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön  hitelesített
névsort a jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-2/2/2009. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.

Név szerinti szavazás után

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

14/2009.(II.19.) öh. H a t á r o z a t
Éven belüli, rövid lejáratú hitelfelvétel.

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a szóbeli előterjesztés
alapján az alábbiak szerint határozott.

1./  A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
képviselő-testület)  -működésének  biztosítása  érdekében-  6.000.000,-  Ft,  azaz
Hatmillió  forint  rövid  lejáratú  hitelt  igényel  a  Raiffeisen  Bank  Zrt.  Bajai
Fiókjától.

2./  A  képviselő-testület  hozzájárulását  adja,  hogy  a  felvett  hitel  és  annak
járuléka  erejéig  az  önkormányzat  kizárólagos  tulajdonát  képező  Kunbaja
Bajcsy-Zs. u. 6. sz. alatti (211 hrsz-ú) épület ingatlanra a Raiffeisen Bank Zrt.
jelzálogjogot rávezessen.

3./  A  képviselő-testület  vállalja,  hogy  a  hitel  a  havonkénti  nettó  állami
támogatásból, valamint az ÖNHIKI-támogatásból kerül visszafizetésre.

4./  A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  és  a  jegyzőt  a
hitelszerződés aláírására.

Határidő: folyamatos
Felelős: Halász István polgármester
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Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1540 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István   Szép Katalin
          polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Halblönder József
képviselő
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